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تصفیه خانه آب پالایشگاه گاز 
ایلام توسط رئیس جمهور                       

کلنگ زنی می شود
شرکت  مدیرعامل   - ابتکار  خبرنگار   - ایلام 
پالایش گاز ایلام با اشاره به اینکه تصفیه خانه 
آب این پالایشگاه توسط رئیس جمهور کلنگ زنی 
می شود،گفت:این تصفیه خانه در دو بخش 
تصفیه متعارف و پیشرفته آب با ظرفیت ۴۲ لیتر 
بر ثانیه  در محل ورودی این شرکت احداث می 
شود.روح اله نوریان در بازدید استاندار ایلام و 
جمعی از مدیران استانی از پالایشگاه گاز ایلام 
با اشاره به اینکه این تصفیه خانه با هدف تامین 
مصارف مختلف آب این پالایشگاه بر روی آب 
افزود:  شود،  می  احداث  گلال  سد  از  ارسالی 
اعتبار  با  و  ماه  مدت ۱۸  در  خانه  تصفیه  این 
۲۲۳ میلیارد تومان از دی ماه سال جاری توسط 
شرکت شرق سازه کویر و با نظارت مهندسین 

مشاور گامسیاب انجام می شود.
وی اظهار داشت: بخش تصفیه متعارف این 
تصفیه خانه آب شامل واحد هوادهی، اختلاط 
سریع، زلال سازها، فیلتراسیون، واحد تغلیظ، 
واحد گندزدایی به روش الکترولیز نمک خوراکی 
و مخازن ذخیره با سیستم کنترل PLC و ارتباط 
تصفیه  بخش  و  بوده  مرکزی   DCS شبکه   با 
 RO تصفیه  پکیج  واحد  سه  شامل  پیشرفته 
هرکدام به ظرفیت ۳۸ متر مکعب در ساعت 
متر  به ظرفیت هرکدام ۱۰   MLD پکیج   دو  و 
مکعب در ساعت، به همراه پایپینگ،شیرآلات و 
مخازن ذخیره مورد نیاز می باشد. نوریان از رشد 
تولید محصولات پنجگانه این شرکت در دولت 
سیزدهم خبر داد و گفت: از ابتدای شروع به کار 
دولت تاکنون بیش از سه میلیارد متر مکعب 
گاز طبیعی با رشد ۱۲ درصدی، ۱۹۲ هزار تن  گاز 
اتان با رشد ۶۲ درصدی، ۳۵۲ هزار تن گاز مایع 
خام با رشد ۳۷ درصدی، ۱۴۵ هزار تن گوگرد 
با رشد ۶ درصدی و ۲۴۰ هزار تن میعانات گاز 
تولید شده است.  مدیرعامل شرکت پالایش گاز 
ایلام در ادامه با بیان اینکه پالایشگاه گاز ایلام با 
تکیه بر دانش بومی و متخصصان داخلی موفق 
به افزایش تولید در طول دو سال گذشته شده 
است، افزود: حجم تولید گاز طبیعی درهمین 
دوره ۱۲ درصد افزایش یافته است. وی با اشاره 
به اینکه این شرکت در تولید گاز اتان ارسالی به 
صنایع پایین دستی افزایش ۶۲ درصدی در طول 
دو سال داشته است، اظهار داشت: این افزایش 
متأثر ازبهبود قابلیت اطمینان این پالایشگاه و 
استمرار در ارسال خوراک به مجتمع پتروشیمی 

ایلام بوده است.
بیان  با  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
اینکه این مجموعه در تولید محصول گاز مایع نیز 
رشد ۳۷ درصدی تجربه کرده و در تولید گوگرد 
نیز شاهد افزایش ۶ درصدی بوده است، تصریح 
به  تکیه  برای  تولیدی  افزایش محصولات  کرد: 
خودکفایی و تحقق اهداف نامگذاری در طول دو 

سال گذشته بوده است.
پالایشگاه  با اشاره به طرح های کلان  نوریان 
برای افزایش بهره  وری، بهینه سازی و پایداری 
گازهای  جمع آوری  طرح  کرد:  اظهار  تولید 
مشعل با هدف کاهش رو به صفر آنها، پروژه 
شیرین سازی  واحدهای  دمایی  مشکلات  رفع 
گاز، پروژه احداث تصفیه خانه روی آب مصرفی 
سد گلال و احداث بویلر بازیافت حرارتی برای 
دودکش  خروجی  گرم  گازهای  از  استفاده 
توربین های گازی از مهم ترین طرح های در حال 

اجرای این پالایشگاه گازی است.
با  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
و  تجهیزات  تأمین  راستای  در  اینکه  به  اشاره 
توان  بر  تکیه  با  نیاز  مورد  کلیدی  فناوری های 
جهت  در  و  دانش بنیان  و  داخلی  شرکت های 
و  مقاومتی  اقتصاد  اصلی  راهبردهای  تحقق 
رفع تحریم ها، ۱۸ عنوان پروژه ساخت بار اول 
در این پالایشگاه شناسایی شده است،گفت:از 
ابتدای سال جاری تاکنون و از این تعداد پروژه، 
۱۶ عنوان جهت استعلام به معاونت علمی و 
فناوری ریاست  جمهوری ارسال و تاکنون تأییدیه 

۳ پروژه اخذ شده است.
نوریان افزود: این سه پروژه شامل فرمولاسیون 
و ساخت پوشش های پایه آلی مقاوم در برابر 
سرویس ترش جهت جلوگیری از ترک خوردگی 
نیتروژن  غشای  کربنی،  فولاد  هیدروژنی 
در  استفاده  برای  فرار  ماسک  ساخت  و  ساز 
که  ترش هستند  گاز  با خوراک  پالایشگاه های 
با اجرای این پروژه ها برخی از نیازهای فناورانه 
داشت:  اظهار  وی  می شود.  برطرف  شرکت 
تولید  مصوبه  طریق  از  محصول  بومی سازی 
اصلی  تولیدکننده  از  کالا  تأمین  اول، عدم  بار 
ارزی،  جویی  باصرفه  محصول  تولید  خارجی، 
کاهش هزینه های تولید، ارتقا توانمندی طراحی، 
ساخت یا فرمولاسیون و انتقال دانش و فناوری 

از اهداف اجرای این پروژه ها هستند.

فرماندار ساری:
بیست هزار تن مرکبات از ساری 

صادر شد

از  مرکبات  صادرات  میزان  ساری  فرماندار   
شهرستان را طی سال جاری ۲۰ هزار تن اعلام 
کرد. محمدعلی نوبخت در جلسه شورای اداری 
شهرستان ساری ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
۱۲۰۰ شهید شهرستان ساری و با تسلیت ایام 
وفات حضرت ام البنین )س( و شهادت سپهبد 
شهید حاج قاسم سلیمانی و گرامیداشت حماسه 
۹ دی و تبریک ایام ولادت حضرت زهرا )س( 
سرافراز  سردار  شهادت  و  )ره(  خمینی  امام  و 
اندیشگی  نظام  گفت:  موسوی  رضی  سید 
امامین انقلاب به دنبال پیوند بین عقل و وحی 
با  مازندران  مرکز  در  دولت  عالی  مقام  است. 
قانون در  اجرای دقیق و صحیح  با  اینکه  بیان 
جهت  در  و  پرشور  انتخاباتی  برگزاری  جهت 
تبیین عملی چهارکلیدواژه اساسی مقام معظم 
رهبری حضرت آیت الله امام خامنه ای )حفظه 
امنیت  سلامت،  مشارکت،  یعنی  تعالی(  الله 
یک  برگزاری  آماده  و  می کنیم  تلاش  رقابت  و 
انتخابات باشکوه در مرکز استان هستیم افزود: 
انتخابات تجلی مشارکت مستقیم سیاسی مردم 
در جهت تعیین سرنوشت خود و تبلور عینی 
مردم سالاری دینی است. وی در ادامه با بیان 
اینکه تاکنون بیش از ۲۰ هزارتن صادرات مرکبات 
افزود: در سفر  در شهرستان ساری داشته ایم 
یکروزه وزیر نیرو در شهر ساری، تخصیص ۲۰۰ 
میلیارد ریال اعتبار ویژه این سفر برای طرح های 
فاضلاب  و  برق  آب،  اولویت دار  و  تمام  نیمه 
شهرستان مصوب شد. فرماندار ساری با بیان 
دنبال  به  تمام  نیمه  پروژه های  احصا  با  اینکه 
تکمیل نهایی و بهره برداری از پروژه های شاخص 
در ایام الله دهه فجر پیشرو در شهرستان ساری 
ساری هستیم افزود: در طول ۷۰۹ روز گذشته 
بیش از ۷۵۰ پروژه با اعتبار بالغ بر دو هزار و 
۸۰,۰۰۰ میلیارد تومان در شهرستان ساری افتتاح 
با  ساری  شهرستان  اداری  شورای  رئیس  شد. 
اشاره به تداوم خدمت بی منتِ نهضت خدمات 
در  الگوی جهادی  با  روستایی  آسفالت  رسانی 
شهرستان  سطح  در  سیزدهم  مردمی  دولت 
 ۱۰۰ در  گذشته  دوسال  طول  در  افزود:  ساری 
روستا عملیات زیرسازی، بهسازی و طرح هادی 
آسفالت روستایی انجام گرفته است. محمدعلی 
انجام  بر ضرورت داشتن  تاکید  نوبخت ضمن 
عملیات لایروبی آبندان های شهرستان ساری 
و خبر از شروع این عملیات در بخش ها گفت: 
آبه  که حق  بین حوضه ای  آب  انتقال  با طرح 
مخالف  بشدت  دهد،  کاهش  را  شهرستان 
هستیم. فرماندار شهرستان ساری با بیان اینکه 
باید با تکثیر مکتب حاج قاسم به سمت زیستمان 
مهدوی حرکت کنیم: شهادت سردار سید رضی 
موسوی نشان از اوج بزدلی و مستاصل بودن 

رژیم سفاک صهیونیستی نسبت دارد.

نشست هیات مدیره انجمن موسیقی 
استان با مدیرکل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی خوزستان

هیات مدیره انجمن موسیقی استان با مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان دیدار کردند.  
با  استان  موسیقی  انجمن  مدیره  هیات  دیدار 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در 

این اداره کل برگزار شد. 
عملکرد  گزارش  ارائه  ضمن  جلسه  این  در 
دوساله این انجمن، مواردی در خصوص تقویت 
آموزش به منظور ارتقا و اشاعه موسیقی الهام 
ایران اسلامی و مبتنی  از فرهنگ والای  گرفته 
ای،  منطقه  و  قومی  ملی،  های  اصالت  بر 
شناسایی هنرمندان موسیقی، حمایت از نسل 
جوان موسیقی استان، تقویت دفاتر موسیقی 
براساس  انجمن  های  برنامه  و  ها  شهرستان 

نیازهای فرهنگی مطرح شد.

محمدصادق معتمدیان در سومین جلسه ستاد 
ملی احیای دریاچه ارومیه به ریاست محمدصادق 
معتمدیان دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه 
که با حضور معاونین وزرا، سازمانها و سایر اعضای 
ستاد احیای دریاچه ارومیه در محل نهاد ریاست 
جمهوری برگزار شد، با اشاره به برگزاری سه جلسه 
کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه به ریاست معاون 
نجات  ملی  کارگروه  رئیس  و  جمهور  رئیس  اول 
دریاچه ارومیه را از دغدغه ها و اولویت های اصلی 
معتمدیان  محمدصادق  برشمرد.  سیزدهم  دولت 
با اشاره به رهاسازی آب به سمت دریاچه ارومیه 
کنار  در  گفت:  سیب  کانی  سدهای سیلوه و  از 
سپس حقابه بخش  و  مردم  شرب  آب  تأمین 
مهم  اهداف  از  ارومیه  دریاچه  نجات  کشاورزی، 
دولت سیزدهم است و در راستای احیای دریاچه 
ارومیه و تداوم بارندگی ها، رهاسازی آب به سمت 
دریاچه ارومیه افزایش خواهد یافت. وی در ادامه 
با اشاره به عملیات فاز دوم انتقال آب کانی سیب 
- کانال بادین آباد اظهار داشت: بیش از ٥٠ درصد 
عملیات اجرایی از کانال ۴.۵ کیلومتری بادین آباد 
تکمیل و ٩٣ درصد اراضی مخزن سد کانی سیب 
تملک شده و در نهایت کانال بادین آیاد پس از بهره 
برداری، ۱۸۰ میلیون مترمکعب آب را به کانی سیب و 

سپس دریاچه ارومیه منتقل خواهد کرد.
دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه با اشاره 
به مصوبات جلسات کارگروه ملی بر اجرایی شدن 
کامل مصوبات و لزوم تحلیل مجدد ارقام و برنامه 

زمانبندی رهاسازی آب از سدها تأکید کرد.
معتمدیان گفت: باتوجه به برنامه ها و مصوبات 
ستاد احیای دریاچه ارومیه و سند تخصیص ابلاغی، 
لازم است وزارت نیرو با همکاری سازمان حفاظت 
محیط زیست، ظرف مدت ۱۰ روز و برنامه زمانبندی 
رهاسازی را به دبیرخانه کارگروه ملی نجات دریاچه 

ارومیه اعلام نماید.
وی با اشاره به سهم دریاچه ارومیه از آب پشت 
سدهای حوضه آبریز دریاچه ارومیه خواستار تداوم 

برنامه رهاسازی از سدهای این حوضه شد.
دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه همچنین 
یکی از تعهدات وزارت نیرو را تأمین و انتقال حداقل 
یک میلیارد و ٢٠٠ میلیون متر مکعب آب به دریاچه 

ارومیه از سدها و رودخانه های فاقد سد بر شمرد و 
افزود: این رقم بر اساس گزارشات وزارت نیرو بوده 
کامل  فصول غیرزراعی به صورت  در  است  لازم  و 

عملیاتی شود.
معتمدیان ادامه داد: با توجه به اقدامات انجام شده 
در سال های اخیر اغلب پروژه های سخت افزاری برای 
انتقال آب به دریاچه ارومیه از جمله سامانه انتقال 
احداث  رودخانه ها،  لایروبی  سیب،  کانی  سد  آب 
سد چپرآباد، خط انتقال پساب و تصفیه خانه های 
ارومیه و تبریز به اتمام رسیده و برخی از پروژه ها نیز 

تا پایان سال جاری به اتمام خواهد رسید.
وی در ادامه با اشاره به اینکه بیشترین مصرف 
افزود:  می شود  انجام  کشاورزی  بخش  در  آب 
نقش وزارت جهاد کشاورزی برای اجرای برنامه ها و 

اقدامات نرم افزاری بیشتر است و لازم است وزارت 
این  برای  عملیاتی  مدون  برنامه  کشاورزی  جهاد 
منظور تهیه نماید. دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه 
ارومیه با اشاره به اهمیت تالاب های اقماری دریاچه 
هماهنگی  لزوم  بر  بومی،  زیست  لحاظ  از  ارومیه 
وزارت نیرو و سازمان حفاظت از محیط زیست برای 

آبگیری تالاب ها تأکید کرد.
احیای  آغاز  به  اشاره  با  همچنین  معتمدیان 
تالاب های اقماری دریاچه ارومیه از سال گذشته و 
توجه ویژه به این موضوع در راستای حفاظت محیط 
زیست و تأمین فضای مناسب برای پرندگان مهاجر و 
بومی منطقه تصریح کرد: اعتبارات خوبی برای احیای 
تالاب های اقماری دریاچه ارومیه تخصیص یافته و 

۶۷ میلیون مترمکعب آب نیز تأمین خواهد شد.

آبریز  این جلسه قندهاری سرپرست حوضه  در 
دریاچه ارومیه در وزارت نیرو در خصوص آخرین 
بارش  وضعیت  آخرین  ارومیه،  دریاچه  وضعیت 
حوضه  پشت سدهای  آب  وضعیت  حوزه  این  در 
دریاچه ارومیه، تاجبخش رئیس سازمان هواشناسی 
کشور و وظیفه رئیس مرکز خشکسالی و مدیریت 
بحران سازمان هواشناسی در خصوص علل تحقق 
نیافتن پیش بینی بارش های سه ماه اول سال جاری، 
کشاورزی  جهاد  وزیر  زراعت  امور  معاون  مهاجر 
در زمینه آمادگی وزارت جهاد کشاورزی بر اجرای 
سند الگوی کشت در اراضی حوضه دریاچه ارومیه 
روند  مجری طرح زاب در خصوص  علی اصغری  و 
اجرای فاز دوم طرح انتقال آب سد کانی سیب به 

دریاچه ارومیه گزارش های جامعی ارائه کردند.

دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه:

حقآبهدریاچهارومیهازسدهایاستانتأمینمیشود
دبیر کارگروه نجات ملی دریاچه ارومیه گفت: در کنار تأمین آب شرب مردم و سپس حقابه بخش کشاورزی، نجات دریاچه ارومیه از اهداف مهم 

دولت سیزدهم است.

در کنار تأمین 
آب شرب 

مردم و سپس  
حقابه  بخش 

کشاورزی ، 
نجات دریاچه 

ارومیه از 
اهداف مهم 

دولت سیزدهم 
است

طی تجمعی اعتراض آمیز
مردم اردکان در خواستار برخورد با صنایع آلاینده شدند

انباشت  و  هوا  آلودگی  تشدید  دنبال  به  مقدم-  صادقی  یزد-سیما 
آلایندگی های جوی طی روزهای گذشته در شهرستان اردکان، جمعی 
از مردم و مسئولین این شهرستان در تجمعی اعتراض آمیز خواستار 

برخورد با صنایع آلاینده شدند.
این  در  هوا  آلودگی  وضعیت  خصوص  در  اردکان  فرماندار 
شهرستان گفت: شهرستان اردکان در سال ۱۴۰۱ نزدیک به ۱۰۰ روز 
آلوده را پشت سر گذاشت و مردم انتظار دارند اقدامی در قبال صنایع 
آلاینده انجام شود. حسین سبزواری افزود: در ۴۰ روز اخیر نزدیک به 
۸۰ مورد پایش و پیگیری صنایع آلاینده صورت گرفته که دو مورد به مراجع 

قضایی معرفی و به ۵۰ واحد نیز اخطار داده شده است. 
وی با تأکید بر لازم الاجرا بودن تصمیم های کارگروه پایش آلودگی هوا افزود: با پیگیری استاندار و 
نماینده اردکان، حریم زیست محیطی برای اردکان و شهرهای اطراف آن نظیر احمدآباد تعریف شده 

که البته طرحی بلندمدت است.
سبزواری ادامه داد: بر این اساس، پهنه جدید صنعتی در ۴۰ کیلومتری شهرهای سکونتین دایر 

می شود تا صنایع آلاینده از محور عقدا به اردکان خارج شده و به این پهنه بروند.
وی تاکید کرد: صنایع طی ۳۰ سال در این محور مستقر شده و انتقال آن ها قطعا یک تصمیم یک 
شبه و یک سال و دو سال نیست و به مروز زمان باید به بخش های جدید منتقل شوند تا مشکل 
آلودگی هوا پایان یابد. وی افزود: در دو سال اخیر هیچ مجوز جدیدی در اردکان صادر نشده و شرط ما 
هم استقرار صنایع کم آبخواه و پاک با حداقل نیروی انسانی  است. فرماندار اردکان بر برخورد با صنایع 
آلاینده تأکید کرد و گفت: مشارکت جدید صنایع در تامین زیرساخت ها خصوصا مراکز درمانی برای 

درمان بیماری هایی نظیر تنفسی می تواند بخشی از دردهای مردم را بکاهد.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان:
۱۲۰۰ هنرجو در آزمون جامع و ادواری خوزستان شرکت می کنند

در نخستین آزمون جامع و چهل و دومین آزمون ادواری خوزستان که در 
نیمه اول ماه جاری برگزار خواهد شد ، ۱۲۰۰ نفر هنرجو شرکت میکنند.

 مجید منادی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی ،خوزستان با اعلام 
این خبر گفت: نخستین آزمونهای جامع در پنج شهر اهواز ،آبادان 
خرمشهر ایذه و بهبهان و چهل و دومین آزمون ادواری در مرکز 

استان برگزار میشود.
وی افزود: در آزمون جامع ۱۹  آموزشگاه مهارت آموزی کاردانش 
فعال که مجوز خود را از این اداره کل گرفته اند؛ در یک سال تحصیلی 
در سه نوبت برای آزمونهای دی ماه خرداد ماه و شهریور ماه اقدام به ثبت 
نام علاقمندان به مهارتهای هنری میکنند هنرجویان خود را جهت شرکت در 
این آزمونها که توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و با نظارت همکاران ما در استان برگزار میشود 
آموزش میدهند. مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان به آزمون ادواری خوزستان نیز اشاره کرد 
و گفت: متقاضیان دریافت گواهی نامه های مهارتی هنری همچنین میتوانند در آزمون ادواری که به 
صورت مستقل و از طریق سامانه آزمون هنر در ماه های دی خرداد و شهریور برگزار میشوند شرکت 
کنند.. وی در ادامه گفت: در نخستین آزمون جامع سال جاری ۵۵ هنرجو در بخش عملی و ۷۲ هنرجو 
در بخش نظری اهواز ۳۶۵ هنرجو در بخش عملی و ۴۸۴ نفر در بخش نظری آبادان ۱۹۴ نفر در بخش 
عملی و ۲۳۴ نفر در بخش نظری خرمشهر، ۶۶ نفر در بخش عملی و ۸۲ نفر در بخش نظری ایذه و 
۶۰ نفر در بخش عملی و ۶۰ نفر در بخش نظری بهبهان شرکت کرده اند. وی افزود: در چهل و دومین 
آزمون ادواری نیز ۳۵ نفر در بخش عملی و ۵۰ نفر در بخش نظری شرکت خواهند کرد. مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با اشاره به زمان برگزاری ازمونهای فوق :گفت این آزمونها در بخش 

عملی و نظری از ششم دی ماه تا ۱۵ دی ماه در اهواز ،آبادان خرمشهر ایذه و بهبهان برگزار میشوند.

توسط سنگ آهن مرکزی ایران- بافق محقق شد
تزریق ۱۱ میلیون تن گندله به چرخه فولاد کشور

ایران_  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  عامل  مدیر  مقدم-  سیماصادقی   _ یزد 
بافق گفت: کارخانه گندله سازی این شرکت با ظرفیت تولید سالانه پنج 
میلیون تن از سال ۹۹ آغاز به کار کرده و تاکنون حدود ۱۱ میلیون تن 
گندله به چرخه فولاد کشور تزریق کرده است. "مجتبی حمیدیان" 
افزود:امیدواریم با طرحهای خوبی که در شرکت سنگ آهن مرکزی 
تولید ۱۰ میلیون تن  به  آینده  تا چند سال  ایران در حال اجراست 
کنسانتره و ۱۰ میلیون تن گندله دست پیدا کنیم. وی اظهار کرد: همواره 
در هر حوزه معدنی و صنعتی، موانع و مشکلاتی وجود دارد که با هم 
اندیشی و به اشتراک گذاشتن تجربیات متخصصان آن حوزه رفع می شود. 
وی گفت :در همین راستا شرکت سنگ آهن مرکزی ایران میزبان دومین رویداد 
ملی کافه دانش سنگ آهن شده تا تمامی فعالان این حوزه از دانش، تجربه و تخصص یکدیگر بهره مند 
شوند. "امیر معینی" به برخی اقدامات موثر شرکت سنگ آهن برای بهبود گندله سازی و افزایش راندمان 
تولید اشاره کرد و گفت: تشکیل کمیته تضمین کیفیت و ارتقا بهره وری) تکاب(، شناسایی و ارزیابی ایده 
های همکاران در کمیته های تخصصی، سرمایه گذاری و حمایت از طرح ها و غیره از جمله اقداماتی است 
که منجر به بهبود تولید گندله در شرکت سنگ آهن مرکزی ایران شده است. این رویداد که با همکاری 
کارخانه گندله سازی سه چاهون و واحد تحقیق و توسعه شرکت سنگ آهن مرکزی ایران برگزار شده 
است از ۱۲ تجربه داوری شده ۶ تجربه برای سخنرانی انتخاب شدند. بررسی رسوبات، پوشش ها و چانک 
های موجود در کوره های دوار گندله سازی، بررسی روند گاز در کارخانه گندله سازی اردکان، بررسی 
پارامترهای موثر بر عملکرد آسیاکنی HPGR در کارخانه گندله سازی سه چاهون بافق، بهبود دانه بندی ۸ 
تا ۱۶ دیسک ها گل گهر ۲، بررسی استفاده از باطله زغال سنگ و لیچه به همراه بنتونیت در فرایند گندله 
سازی جهت بهبود خواص ساختاری و استحکامی گندله ۶ مقاله ای است که توسط متخصصان ارائه شد.

معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اعلام کرد؛

طی مراسمی با حضور وزیر دادگستری، معاون مالی، پشتیبانی و عمرانی قوه قضاییه و رییس کل 
دادگستری هرمزگان، ساختمان جدید دادگستری جزیره کیش افتتاح و راه اندازی شد.

ابراهیم شاهرخیان معاون مالی، پشتیبانی و عمرانی قوه قضاییه در این مراسم اظهار داشت: ساختمان 
جدید دادگستری جزیره کیش باهدف رفاه حال کارکنان و مراجعین جهت دسترسی آسان مردم به خدمات 
قضایی راه اندازی شده است. وی افزود: یکی از اهداف قوه قضائیه آمایش فیزیکی ساختمان های دادگستری 

کشور، برای ارائه خدمات بهتر است.
شاهرخیان تصریح کرد: قوه قضاییه در دوره جدید وارد مرحله تازه ای شده و سند بالادستی ما سند تحول 
قوه قضاییه است که به تأیید مقام معظم رهبری )مدظله العالی( قرار گرفته و از سوی ایشان ابلاغ شده و 
متناسب با آن سیاست ها، برنامه ریزی انجام شده است. وی افزود: یکی از سیاست های این سند تأمین 
زیرساخت های امر قضا است که عمدتاً مربوط به تأمین فضاهای فیزیکی مورد نیاز است که بیشتر اعتبارات 
آن دولتی است و با توجه به وضعیت ویژه اقتصادی که امروز با آن روبرو هستیم، شرایط سختی پیش روی 

همه سازمان ها و نهادها و حتی نظام پیمانکاری قرار گرفته است.
معاون مالی، پشتیبانی و عمرانی قوه قضاییه در ادامه ضمن بازدید از بخش های مختلف ساختمان جدید 
دادگستری ابوموسی، فراهم آوردن فضای فیزیکی در خور شأن ارباب رجوع و نیز همکاران قضایی و اداری را 

یکی از اولویت های اصلی معاونت مالی قوه قضاییه اعلام کرد.
وی اضافه کرد: ساختمان جدید دادگستری کیش ، درزمینی به وسعت بیش از ۳ هزارمترمربع واقع و با 

زیر بنای ۳۳۰۰ مترمربع در سه طبقه در حال ساخت است. این ساختمان شامل بخش های مختلفی چون 
دادسراها، دادگاه ها، خدمات عمومی و مشترک و میان بخشی می باشد. محوطه مجموعه نیز بیش از هزار 

متر مربع بوده و ۵۹۰ متر مربع پارکینگ اختصاصی برای این ساختمان در نظر گرفته شده است.
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگستری هرمزگان نیز در حاشیه این مراسم با نشکر از ریاست قوه قضاییه و 
معاون مالی، پشتیبانی و عمرانی قوه قضاییه برای تأمین اعتبارات مورد نیاز استان جهت تکمیل پروژه های 
عمرانی، اظهار کرد: با توجه به نیاز کیش توسعه شعبات حقوقی از ۲ به چهار مورد افزایش یافته و همچنین 
استخدام نیروهای جدید اداری و قضایی در دادگستری انجام شده است که همین موضوع افتتاح ساختمان 

جدید دادگستری و دادسرای این حوزه قضایی را ضروری می ساخت.
وی با بیان اینکه جزیره کیش همواره به عنوان یک مقصد گردشگری امن، زیبا، آرام و دارای انضباط کم 
نظیر شهری مورد استقبال گردشگران بوده است، تصریح کرد: ایجاد فضای مناسب برای دادگستری نیز از 
جمله مطالبات مردمی طی سال های اخیر بوده است و فضای فیزیکی و امکانات ساختمان دادگستری کیش 
باید در شان این جزیره و منطبق با استانداردهای شهری این مقصد مطلوب گردشگری تأمین می شد که 
خوشبختانه با اهتمام مسئولان محترم قوه قضاییه امروز این امر تحقق یافته است. قهرمانی خاطر نشان 
کرد: دستگاه قضایی استان هرمزگان در تلاش است با عنایت به تأکیدات ریاست قوه قضاییه، ضمن تأمین 
امکانات مناسب و همچنین تکمیل و بهره برداری از طرح ها و پروژه های عمرانی، در کنار ارائه خدمات مطلوب 

قضایی به مردم، محیط مناسبی را برای کارکنان و مراجعه کنندگان به دستگاه قضایی فراهم کند.

ساختمان جدید دادگستری جزیره کیش افتتاح شد

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: معاون فرهنگی و رسانه ای اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی با اشاره به استقبال 
چشمگیر اصحاب رسانه از جشنواره رسانه ای کنگره ملی بزرگداشت 
دبیرخانه  به  اثر   ٣۵٨ گفت:  شرقی،  آذربایجان  شهید  هزار   ۱۰

جشنواره رسانه ای این کنگره در استان رسیده است.
کمیته  اقدامات  بندی  جمع  و  نهایی  نشست  در  گلی  حسن 
ارتباطات و رسانه کنگره ملی بزرگداشت ۱۰ هزار شهید آذربایجان 
شرقی، با بیان اینکه جشنواره به ایستگاه داوری آثار رسید، اظهار 
قالب های  به ترتیب در  آثار رسیده به جشنواره  کرد: بیشترین 
گزارش، یادداشت و سرمقاله، تیتر و مصاحبه هستند که پس از 
داوری توسط داوران برجسته کشوری، آثار برتر قالب های هفت 
گانه جشنواره مشخص و صاحبان آثار در آئین اختتامیه جشنواره 

مورد تجلیل قرار خواهند گرفت.
وی همچنین گفت: برگزاری دومین کنگره ملی بزرگداشت ۱۰ هزار 
شهید آذربایجان شرقی پس از حدود سه دهه از برگزاری نخستین 
کنگره شهدای آذربایجان اقدامی ارزشمند، قابل تحسین و دشوار 
است که با اهتمام ویژه فرمانده سپاه عاشورا و حمایت های استاندار 
و نماینده ولی فقیه در استان و تلاش همه دست اندرکاران به 

سرانجام رسید.
دبیر شورای سیاستگذاری جشنواره رسانه ای کنگره بزرگداشت 
۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی با بیان اینکه آثار نزدیک به ۱۰۰ نفر 

از اصحاب رسانه به این جشنواره اثر فرستاده شده، افزود: تلاش 
می کنیم آئین اختتامیه جشنواره اواخر دی یا اوایل بهمن ماه سال 

جاری برگزار شود.
دبیر شورای سیاستگذاری جشنواره رسانه ای کنگره بزرگداشت 
۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به کارکرد خوب 
اصحاب رسانه در قبال کنگره ۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی، گفت: 
کارگروه رسانه های مکتوب، خبرگزاری ها و پایگاه های خبری کنگره 
و بیشتر اصحاب رسانه استان از جمله فعال ترین قشرهای مرتبط 
و فعال با کنگره بودند و ما قدردان زحمات همه این عزیزان هستیم 
که در کنار استقبال چشمگیر از جشنواره، اخبار مختلف کنگره را 
نیز در ماه های گذشته به خوبی پوشش دادند چون انتظار داشتیم 

زحمات اصحاب رسانه بیشتر دیده شود.
وی جشنواره رسانه ای را از مهمترین رویدادهای مرتبط کنگره 
دانست که نقش قابل توجهی در معرفی و تبیین اهداف کنگره در 

فضای رسانه و مجازی استانی و ملی داشته است.
جشنواره رسانه ای کنگره بزرگداشت ۱۰ هزار شهید آذربایجان 
شرقی توسط اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و همراهی تشکل 
و هشت محور  ای  رسانه  قالب  در شش  استان  ای  رسانه  های 
موضوعی اصلی و یک محور موضوعی بخش ویژه تحت عنوان 
معرفی و تبیین شخصیت شهدای جامعه فرهنگ، هنر و رسانه 

آذربایجان شرقی برگزار می شود.
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